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وزیر راه و شهرسازی:

 تمایل قزاقستان برای انتقال بارهای ترانزیتی
 از ایران به عراق

وزیر راه و شهرس��ازی با اش��اره به 
تمایل قزاقس��تان برای انتق��ال بارهای 
ترانزیت��ی از مس��یر ایران به ع��راق، بر 
تشکیل نشست سه جانبه برای تسهیل 

ترانزیت بین سه کشور تاکید کرد.
به گزارش مه��ر، فرزانه صادق وزیر 
راه و شهرس��ازی در دومین روز از سفر 

خ��ود و در دیدار دو هیات تجاری و حمل ونقلی ای��ران و عراق که با حضور 
وزیر حمل ونقل عراق برگزار ش��د، ضمن اظهار خرسندی برای حضور در آن 
کشور، ضرورت ایجاد تحول در تعاملات حمل و نقلی و هماهنگی برای سفر 
زائ��ران اربعی��ن طی ماه های آتی را از جمله اهداف س��فر خود عنوان کرد و 
گفت: روند ارتقای همکاری های حمل و نقلی دو کشور در بخش های مختلف 

رضایت بخش است.
 ضرورت افزایش ظرفیت های حمل و نقلی ایران و عراق

ص��ادق با تاکی��د بر اینکه برای توس��عه روابط همه جانب��ه اقتصادی و 
تبادلات تجاری دو کش��ور، نیاز است تا زیرساخت های حمل و نقلی بین دو 
کشور افزایش ظرفیت داشته باشد در خصوص مزایای گسترش همکاری های 
دو کش��ور، گفت: عراق با توسعه زیرساخت های حمل و نقل ایران از منطقه 
قفقاز، آس��یای مرکزی و روسیه هم از طریق ریل و هم جاده دسترسی پیدا 

کند و تجارت خود را با آن مناطق متحول کند.
وی ادام��ه داد: ایران ه��م از طریق عراق می تواند به کش��ورهای عربی 
خلیج فارس اتصال زمینی، ریلی و جاده ای داش��ته باشد. این اتصال متقابل 
در راس��تای منافع کلیدی و راهبردی دو کش��ور است و امکان نقش آفرینی 

مشترک در کریدورهای ترانزیتی را سبب می شود.
 تمایل قزاقستان برای انتقال بارهای ترانزیتی از مسیر ایران به عراق

عضو کابینه دولت چهاردهم با اش��اره به تمایل قزاقس��تان برای انتقال 
بارهای ترانزیتی از مس��یر ایران به عراق، بر تشکیل نشست سه جانبه برای 

تسهیل ترانزیت بین سه کشور تاکید کرد.
صادق، درخواست های جمهوری اسلامی ایران را از جمهوری عراق شامل 
تشکیل جلسه سه جانبه بین ایران، عراق و قزاقستان برای گسترش ترانزیت، 
اتصال شبکه ریلی ایران و عراق با احداث راه آهن شلمچه-بصره و تکمیل راه 
آهن عنوان کرد و افزود: شروع مجدد پروژه راهبردی ریلی شملچه-بصره در 

دولت سودانی از عزم و اراده جدی دولت عراق حکایت دارد.
 آمادگی ایران برای آغاز سریع ترانزیت گسترده کالا با عراق

وی افزود: عراق به »کنوانس��یون تیر« ملحق ش��ده اس��ت و ما آمادگی 
داریم تا کمتر از یک ماه و قبل از محرم با ارسال بارهای آزمایشی به مقصد 

کشور همسایه عراق ترانزیت را در خاک عراق شروع کنیم.
صادق گفت: هماهنگ کردیم تا جلس��ه ای با اتحادیه بین المللی حمل و 
نقل جاده ای برای بررسی عملیاتی شدن کنوانسیون تیر در عراق برگزار شود. 
همچنین به واس��طه تجربه تاریخی ایران در بهره برداری از کنوانسیون تیر 

آمادگی داریم تا دانش و تجربه خود را به طرف عراقی منتقل کنیم.
عضو کابینه دولت چهاردهم ادامه داد: نوسازی پایانه های مرزی ترانزیتی 
با عراق از جمله ش��لمچه را برای راه اندازی ترانزیت بین دو کش��ور تثبیت 

کردیم و عملیات اجرایی آن در ماه های آتی به اتمام می رسد.
صادق تصریح کرد: برای برقراری نظام حمل یکسره و راه اندازی ترانزیت 
بین دو کش��ور لازم است موافقت نامه جاده ای بین دو کشور در اسرع وقت 

نهایی و امضا شود.
 تردد ایمن در مسیرهای اربعین بین ایران و عراق

»رزاق محیبس الس��عداوی« وزیر حمل و نقل عراق نیز در این دیدار با 
بیان اینکه کمیته عالی زیارت های میلیونی تش��کیل ش��ده است، گفت: این 
کمیته عالی وضعیت تردد، تکمیل زیرس��اخت ها و حل مشکلات و آمادگی 
زیرس��اخت ها و ایجاد تس��هیلات را برعهده دارد که در این خصوص با تمام 
س��ازمان ها و وزارتخانه ها همکاری تنگاتنگی برای رفع مش��کلات احتمالی 

وجود دارد.
وزی��ر حمل و نقل ع��راق تاکید کرد: وظیفه ای��ن کمیته ها تردد امن از 

مرزهای مشترک جمهوری اسلامی ایران و جمهوری عراق است.
محیبس السعداوی در خصوص زیرساخت ها و تکمیل آنها بین دو کشور 
ایران و عراق تاکید کرد: عراق تلاش می کند تا تکمیل همه زیرساخت ها به 
ویژه حمل و نقل ریلی در اولویت باش��د. چراکه عراق از موقعیت جغرافیایی 
ویژه ای برخوردار است و تکمیل مسیرهای ریلی برای ارتباط با دیگر کشورها 

برای عراق حائز اهمیت است.
وی بر بررسی پیشنهادات ایران در خصوص اتصال خط ریلی خسروی-

خانقین-بغداد و همچنین برگزاری نشست سه جانبه ایران، عراق و قزاقستان 
برای تقویت ترانزیت و تکمیل زیرس��اخت ها تاکید کرد و گفت: در خصوص 
کنوانس��یون تیر هیچ مانعی برای همکاری با جمهوری اسلامی ایران وجود 

ندارد.

قرارداد ساخت 400 اتوبوس بی آر تی نهایی شد
مدیرعامل ش��رکت واحد اتوبوس��رانی ش��هرداری تهران گفت: قرارداد 
س��اخت ۴۰۰ دس��تگاه اتوب��وس دوکابین وی��ژه خطوط بی آر ت��ی نهایی 
ش��ده؛ طراحی اتوبوس ها به گونه ای اس��ت که باعث کاهش چشمگیر زمان 
 جابجای��ی مس��افران و افزایش ظرفیت حمل مس��افران در سیس��تم تندرو 

خواهد شد.
احم��د قیوم��ی در گفت وگو با تس��نیم، با اش��اره به اینکه در راس��تای 
نوس��ازی ناوگان حمل ونقل عمومی، برنامه ریزی گس��ترده ای برای افزایش 
 تعداد اتوبوس های برقی و دیزلی در دس��ت اجراس��ت، اظه��ار کرد: تاکنون

 189 دس��تگاه اتوبوس برقی وارد تهران شده  اس��ت و حدود 1۰۰ دستگاه 
دیگر نیز در گمرک منتظر ترخیص هستند.

وی با بیان اینکه هدف ما این است که تا پایان سال، تعداد این اتوبوس ها 
به بیش از 5۰۰ دس��تگاه برسد، ادامه داد:قرار است ناوگانی که وارد پایتخت 
می شود در وهله اول در مناطق مرکزی و پرتردد پایتخت به کار گرفته شود 

تا نقش موثری در کاهش آلودگی هوا و ترافیک ایفا کند.
مدیرعامل ش��رکت واحد اتوبوسرانی شهرداری تهران با اشاره به احداث 
زیرس��اخت های لازم برای بهبود حمل و نقل عمومی در تهران، تصریح کرد: 
ایس��تگاه های ش��ارژ اتوبوس های برقی در حال اح��داث  و خطوط موردنظر 
برای بهره برداری از این ناوگان نیز آماده س��ازی ش��ده  است تا به محض ورود 

اتوبوس ها، بهره برداری عملیاتی صورت گیرد.
وی با بیان اینکه قرارداد س��اخت ۴۰۰ دس��تگاه اتوبوس دوکابین ویژه 
خطوط بی آر تی نهایی ش��ده اس��ت، اعلام کرد:ای��ن اتوبوس ها با همکاری 
شرکت های داخلی و خارجی تولید شده اند و بخش مهمی از آن ها در خطوط 
پرتردد به کار گرفته خواهند شد. طراحی اتوبوس ها به گونه ای است که باعث 
کاهش چش��مگیر زمان جابجایی مسافران و افزایش ظرفیت حمل مسافران 
در سیستم تندرو خواهد شد و در سال جاری تحویل آنها انجام خواهد شد. 
 وی ب��ا اش��اره ب��ه اینک��ه در مجموع، نوس��ازی ن��اوگان ش��امل ورود

 7۰۰ دستگاه اتوبوس دیزلی جدید نیز می شود که تا پایان سال وارد چرخه 
حمل ونقل خواهند ش��د، یادآور شد: این اتوبوس ها جایگزین ناوگان فرسوده 

می شوند و در خطوط مختلف مورد استفاده قرار می گیرند.

میز خبر

مدیرعامل اتحادیه مرکزی تعاونی کشاورزی دامداران ایران:

توزیع گوشت قرمز طبق روند روزانه در حال 
انجام است

مدیرعامل اتحادیه مرکزی تعاونی کشاورزی دامداران ایران درباره شبکه 
توزیع گوش��ت داخل گفت:توزی��ع طبق روند روزانه در حال انجام اس��ت و 

مشکلی در تأمین بازار گوشت قرمز داخل وجود ندارد.
ش��بکه توزیع، تأمین کننده بازارها بوده و عرضه در این ش��بکه روزانه 

انجام می شود.
تهیه اقلام اساس��ی برای مصارف خانوار یکی از ضروریات بازار کالاهای 
اساس��ی بوده که زنجیره تولید را تکمی��ل می کند. مجتبی عالی، مدیرعامل 
اتحادیه مرکزی تعاونی کشاورزی دامداران ایران درباره وضعیت بازار گوشت 
به مهر گفت:در کشور با انباشت دام مواجه هستیم و دولت باید برای تأمین 

بازار گوشت خانوار به جای واردات به تولید داخل کمک کند.
وی افزود:تخصیص یارانه برای تأمین بازار گوشت قرمز از طریق واردات 
باید به جای گوش��ت، دام مولد وارد ش��ود تا اش��تغالزایی م��ورد نظر دولت 

محقق گردد.
این مس��ئول صنفی عنوان کرد:هنگامی که گوش��ت قرمز وارد می شود 
 س��ایر محصولات دام اعم از پوس��ت، کله و پاچه و… از دس��ت می رود اما 

با واردات دام زنده منفعت آن برای بازار و مصرف کننده بیشتر است.
مدیرعامل اتحادیه مرکزی تعاونی کشاورزی دامداران ایران درباره شبکه 
توزیع گوش��ت داخ��ل گفت: توزیع طبق روند روزانه در حال انجام اس��ت و 

مشکلی در تأمین بازار گوشت قرمز داخل وجود ندارد.

ساماندهی ۲0 هزار دستفروش در تهران
سرپرس��ت معاونت امور هماهنگی و مناطق شرکت ساماندهی صنایع و 

مشاغل شهر تهران از ساماندهی ۲۰ هزار دستفروش در پایتخت خبر داد.
ش��هروز ابوالفتحی سرپرس��ت معاونت امور هماهنگی و مناطق شرکت 
س��اماندهی صنایع و مشاغل شهر تهران در گفتگو با مهر، با اشاره به آخرین 
اقدامات صورت گرفته برای س��اماندهی دست فروش��ان در تهران اظهار کرد: 
طبق آماری که در اختیار داریم، در حال حاضر حدود ۲۰ هزار دست فروش 
در سطح شهر تهران فعالیت می کنند. اقدامات مختلفی برای ساماندهی این 

افراد انجام شده است.
وی با اش��اره به اح��داث بازارهای ثابت برای جمع آوری دست فروش��ان 
گفت: تا این لحظه چند بازار ثابت در نقاط مختلف تهران احداث شده است؛ 
از جمله در میدان تجریش، تهرانس��ر، امامزاده حس��ن و چهارراه ولی عصر، 
همچنین در منطقه 1۴ نیز بازار ثابتی برای اس��تقرار بساط گستران احداث 

شده که در آن مشغول فعالیت هستند.
ابوالفتحی در پاس��خ به این پرس��ش که آیا به دست فروشان کمک های 
مال��ی می ش��ود، گف��ت: خیر چ��ون در این بازاره��ا هیچ گون��ه هزینه ای از 
بهره برداران دریافت نمی شود و با کمترین قیمت ممکن فضا در اختیار آن ها 
قرار می گیرد. این در حالی اس��ت که افرادی که از طریق نهادهای حمایتی 

معرفی می شوند، به صورت رایگان در این بازارها مستقر می گردند.
معاون هماهنگی مناطق در پاس��خ به پرسش��ی درباره میانگین سنی یا 

تحصیلات دست فروشان گفت: آماری در این زمینه در دست نیست.

افزایش صادرات به عمان در سال ۱40۳
آمار ه��ای گم��رک نش��ان می دهد 
میزان صادرات ایران به عمان در س��ال 
1۴۰۳ افزایش و می��زان واردات از این 

کشور کاهشی بوده است.
به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، 
بر اس��اس گزارش گمرک ای��ران، تراز 
تجاری ایران با عمان در س��ال گذشته 

 ب��ه مثب��ت 7۶۴ میلیون دلار رس��ید، در حالیکه این رقم در س��ال 1۴۰۲،
 57۰ میلیون دلار بوده است.

 می��زان صادرات به عمان در س��ال 1۴۰۳ حدود ۶ میلیون تن به ارزش
 1 میلیارد و 5۴8 میلیون دلار بود، که نسبت به سال قبل از آن 7.9۴ درصد 

افزایش داشته است.
همچنین، 77۶ هزار تن کالا به ارزش 785 میلیون دلار کالا از این کشور 

وارد شده که در مقایسه با سال 1۴۰۲، 9.17 درصد کاهش داشته است.
طلا به اش��کال خام، ذرت دامی و روغن دانه آفتابگردان بیشترین اقلام 
وارداتی از عمان بوده اند؛ قیر نفت، شمش از آهن و فولاد و اوره هم در صدر 
کالا های صادراتی به این همسایه جنوبی قرار گرفتند.سهم عمان در صادرات 

کل کشورمان ۲.۶8 درصد و در واردات کل کشور 1.۰8 است.

معاون بهره برداری سازمان مدیریت میادین میوه و تره بار شهرداری تهران:

شهروندان نگران نباشند؛ تاکنون مشکلی در 
تأمین محصولات میادین میوه و تره بار نداشته ایم

سراب نشین تاکید کرد: شهروندان تهرانی نگران نباشد، تاکنون مشکلی 
در تأمین محصولات بازار ها و میادین میوه و تره بار شهرداری تهران به وجود 

نیامده است.
محمد سراب نشین با اشاره به اینکه تا کنون مشکلی در تامین محصولات 
میادین و بازار های میوه و تره بار وجود نداش��ته اس��ت، گفت: کارشناس��ان 
س��ازمان از قبل مس��ائل و موضوعات را رصد کرده بودند و بر همین اساس 
جلساتی برای رفع موانع و مشکلات احتمالی برگزار و وضعیت تمامی بازار ها 

و میادین میوه و تره بار و همچنین میدان مرکزی رصد شد.
وی افزود:تمامی بهره برداران غرف بازار ها و میادین ش��هر تهران موظف 

شدند تا محصولات خود را تحت هر شرایطی تهیه کنند.
معاون بهره برداری و بهداش��ت س��ازمان مدیریت میادین میوه و تره بار 
ادامه داد: با توجه به اینکه خودرو های نیمه سنگین مانند وانت بار ها همچنان 
فعالیت می کنند به همین دلیل در تامین میوه و برخی از محصولات فرنگی 
مش��کلی نداریم چرا که در حال حاضر بخش عمده میوه میادین و بازار های 

میوه و تره بار از باغ های اطراف تهران تهیه می شود.
وی با اش��اره به اینکه در تامین میوه مشکلی در میادین و بازار ها وجود 
ن��دارد، بیان کرد: حتی در تهیه برخی از محص��ولات مانند هندوانه، هویچ، 
گوجه فرنگی و پیاز که از برخی از استان ها تهیه می شود نیز تاکنون مشکلی 

نداشته ایم.
سراب نشین یادآور شد: خوشبختانه با تعاملات خوبی که بین بهره برداران 
و س��ازمان وجود دارد، در نتیجه بهره برداران و تامین کنندگان با رفع برخی 
موانع احتمالی تمام تلاش خود را برای تامین محصولات مورد نیاز در بازار ها 

و میادین انجام می دهند.
وی تاکید کرد: شهروندان مطلع باشند که در بخش محصولات پروتئینی 

و گوشت نیز هیچ گونه مشکلی وجود ندارد.
معاون بهره برداری و بهداش��ت س��ازمان مدیریت میادین میوه و تره بار 
در پای��ان گف��ت: یک��ی از ماموریت های س��ازمان مدیری��ت میادین تامین 
 محصولات مورد نیاز شهروندان در میادین و بازار های میوه و تره بار است و بر 

همین اساس تلاش می کنیم تا مردم با مشکلی روبه رو نشوند.
منبع:روابط عمومی سازمان مدیریت میادین میوه و تره بار شهرداری تهران

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی خبر داد:

پرداخت مرحله جدید کالابرگ ها در راه است
وزیر تع��اون، کار و رفاه اجتماعی از آغاز بررس��ی 
منابع برای پرداخت مرحله جدید کالابرگ ها خبر داد.

ب��ه گزارش خبرگزاری صدا و س��یما ، وزیر تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی از آغاز بررسی منابع برای پرداخت 
مرحل��ه جدید کالابرگ ها خبر داد و گفت:»با دس��تور 
رئیس جمهور، بررسی منابع در سازمان برنامه و بودجه 
 آغاز ش��ده اس��ت تا امکان پرداخت مس��تمر کالابرگ 

به گروه های بیشتری فراهم شود.«
احمد میدری در جمع خبرنگاران افزود:»با گذشت 
اردیبهشت و باقی ماندن حدود 1۲ هزار میلیارد تومان 
 از منابع دومرحله ای کالاب��رگ، پرداخت مرحله جدید 
به سه دهک پایین درآمدی در جلسه اخیر هیات دولت 

مطرح شد.«
وی همچنین درباره پرداخ��ت کالابرگ خردادماه 
گفت:»هنوز پرداخت آن قطعی نشده و دولت در تلاش 
برای تأمین منابع لازم اس��ت.« ب��ا توجه به محدودیت 
کم درآمد به صورت مستمر ادامه یابد.پرداخت کالابرگ ها را اجرایی کند تا حمایت از اقش��ار منابع، دولت درصدد است با تأمین اعتبار، مرحله جدید 

وزیر صنعت، معدن و تجارت در همایش نکوداشت 
روز ملی معدن با اش��اره به اینکه بای��د از تصدی گری 
دول��ت فاصله بگیری��م و تصمیم گیری را ب��ه نهادهای 
منطقه ای بس��پاریم گفت که تاکنون بخش عمده ای از 
اختیارات به شوراهای استانی واگذار شده، ضمن اینکه 
هماهنگی های لازم با بانک مرکزی انجام شده تا تسهیل 

سرمایه گذاری در بخش معدن صورت گیرد.
به گزارش ایسنا، همایش نکوداشت روز ملی معدن 
با حضور وزیر صنعت، معدن و تجارت و دیگر مسئولان 
بخش مع��دن و صنایع معدنی کش��ور از جمله محمد 
آقاجانلو )رئیس هیئت عامل ایمیدرو(، وجیه الله جعفری 
)معاون معدنی وزیر صمت(، داریوش اسماعیلی )رئیس 
س��ازمان زمین شناسی( و دیگر مدیران و فعالان بخش 

خصوصی برگزاری شد.
سید محمد اتابک- وزیر صنعت، معدن و تجارت- 
در ای��ن همایش ضمن تاکید بر نق��ش بنیادین معدن 
در اقتصاد ایران، خواس��تار بازتعریف حکمرانی معدنی 
با محوریت بخش خصوصی و افزایش ش��فافیت ش��د و 
اظهار کرد: معدن، ستون پنهان اقتصاد کشور است؛ اگر 
مواد خام معدنی نبود، بسیاری از صنایع ایران امروز در 
جایگاه فعلی خود قرار نمی گرفتند. سهم چشمگیری از 
صادرات غیرنفتی کش��ور، حاصل بهره برداری از همین 

ظرفیت های معدنی است.
وی ضمن اش��اره به موقعیت ژئولوژیکی کش��ور بر 
کمربند معدنی جهان، این مزیت را موهبتی خدادادی 
خوان��ده و گفت:ب��ا برنامه ریزی هوش��مندانه باید این 
ظرفیت را به س��رمایه ای پایدار برای نس��ل آینده بدل 

کنیم.
 پایان انحصار داده های معدنی با س�امانه 

علوم زمین
مقام عال��ی وزارت صنعت، معدن و تجارت یکی از 

دستاوردهای کلیدی سال های اخیر را جهش در حوزه 
اکتشاف دانس��ته و خاطرنش��ان کرد: اگر با روش های 
س��نتی پیش می رفتی��م، تحقق اه��داف برنامه هفتم 
توس��عه ۴۰ س��ال زمان می برد. اما با مش��ارکت بخش 
 خصوص��ی، تاکنون ۶5۰ هزار کیلومت��ر مربع از برنامه 

دو میلیون کیلومتری اکتشاف انظام شده است.
وزیر صم��ت از راه اندازی "س��امانه داده های علوم 
زمی��ن" خبر داد و افزود: این س��امانه اطلاعات معدنی 
را از انحصار دولت خ��ارج کرده و در اختیار عموم قرار 
داده است؛ اقدامی در جهت شفافیت و توسعه برابر که 

می تواند پایان انحصار داده های معدنی باشد.
اتاب��ک در ادام��ه، ضم��ن انتق��اد از فرس��ودگی 
ماش��ین آلات معدنی تصریح کرد:فرسودگی تجهیزات، 
معضل اصلی در اس��تخراج مواد معدنی اس��ت؛ برنامه 
 نوس��ازی ماشین آلات با مشارکت ش��رکت های داخلی 
و خارج��ی در حال اجراس��ت و امیدواری��م با همکاری 
معادن بزرگ و کوچک، این مشکل تا پایان سال جاری 

مرتفع شود.
وی در بخش دیگری از س��خنان خود، به ضرورت 
بازنگری در حکمرانی معادن اش��اره کرده و گفت: باید 
از تصدی گری دولت فاصله بگیریم و تصمیم گیری را به 
نهادهای منطقه ای بس��پاریم. تاکنون بخش عمده ای از 

اختیارات به شوراهای استانی واگذار شده است. تحول 
در حکمرانی معدن��ی با واگذاری اختیارات اس��تانی و 
نقش آفرینی بخش خصوصی محقق خواهد شد. ضمن 
اینکه هماهنگی های لازم با بانک مرکزی انجام ش��ده تا 

تسهیل سرمایه گذاری در بخش معدن صورت گیرد.
وزیر صمت همچنین ضمن اش��اره به فعال س��ازی 
ش��ورای صادرات معدنی با حضور صادرکنندگان برتر، 
گفت: تصمیمات این شورا در سیاست گذاری های کلان 

بخش معدن تأثیرگذار خواهد بود.
 تأمین پایدار انرژی و مقابله با قاچاق سوخت

اتابک با هش��دار نس��بت به معضل سوخت رسانی 
به معادن تصریح کرد:نباید اجازه دهیم س��وخت کشور 
ب��ه قاچاق برود. از مدیران مع��ادن انتظار داریم کنترل 
دقیقی بر مصرف س��وخت داشته باش��ند. برنامه ریزی 
ب��رای تأمین پایدار س��وخت آغاز ش��ده و مس��ئولیت 
پیگیری ای��ن موضوع به معاونت تخصص��ی وزارتخانه 

سپرده شده است.
وزیر صمت، مع��دن را نقطه تمرک��ز برنامه هفتم 
توس��عه دانس��ته و گفت: این برنامه، معدن را به موتور 
محرک اقتصاد کش��ور بدل خواه��د کرد.افزایش عمق 
اکتشاف، توسعه زنجیره ارزش و بهره گیری از ابزارهای 
نوی��ن مالی مانند صندوق های تخصصی و اوراق مبتنی 

بر ذخایر معدنی در دستور کار قرار دارد.
 تاکید بر رسالت مشترک برای آینده

وی ضمن اشاره به شعار "سرمایه گذاری در تولید" 
برای س��ال جاری، معدن را بهترین عرصه برای تحقق 
این ش��عار دانسته و معتقد است که اگر سرمایه گذاری 
در این بخش پایدار باش��د، ارزش اف��زوده آن می تواند 
چندین برابر ش��ود. نس��ل آین��ده باید م��ا را به عنوان 
جهش دهندگان معدن ایران بشناس��د. این یک رسالت 

ملی و مشترک برای همه ماست.

اس��تاندار تهران با تاکید بر توسعه مترو در مناطق 
غربی استان، گفت: افزایش ظرفیت حمل و نقل عمومی 

ضروری است.
به گزارش ایسنا، محمدصادق معتمدیان، در جلسه 
کارگ��روه کاهش آلودگی هوای اس��تان ک��ه با حضور 
نمایندگان دس��تگاه های اجرایی در محل اس��تانداری 
برگزار ش��د، اظهار داش��ت: این جلس��ه فرصتی برای 
جمع بندی اقدامات و بررسی مواردی است که به عنوان 
نمایندگان دول��ت می توانیم آن ها را با جدیت پیگیری 

و اجرایی کنیم.
وی با اش��اره به ایجاد زیرساخت ها در حوزه توسعه 
حمل ونق��ل عمومی، اف��زود: تامین ظرفی��ت ها، تأثیر 
مس��تقیمی بر کاه��ش ترافیک و آلودگ��ی هوا خواهد 

داشت.
اس��تاندار تهران ب��ا تأکید بر نقش مه��م مترو در 
کاهش آلودگی هوا، گفت:گس��تردگی ش��بکه مترو در 
برخی از مناطق اس��تان تهران مانند اسلامشهر نیازمند 

بازنگری و اقدام فوری است.
معتمدیان با اشاره به مصوبه مجلس شورای اسلامی 
در س��ال 1۳99 درب��اره تش��کیل ش��رکت حمل ونقل 
عمومی تهران که تاکنون اجرایی نش��ده، تصریح کرد: 

اجرای این قانون باید در اولویت قرار گیرد و دیگر نباید 
اجازه دهیم که س��ال ها بگذرد و در نهایت، قوه قضائیه 

برای اجرای قانون وارد میدان شود.
وی ادامه داد: اکثر شهرداری های استان به ویژه در 
مناطق غربی تهران به دنبال توس��عه مترو هس��تند و 
در این راس��تا، اقدامات مشاوره ای در حال انجام است، 

اس��تانداری نیز آمادگی دارد تا ب��ا حمایت قانونی، این 
پروژه ها به نتیجه برسند.

اس��تاندار تهران با اش��اره به برخی تکالیف قانونی 
وزارت کش��ور و وظایف نظارتی دس��تگاه های مسئول، 
خاطرنش��ان کرد: با پیگیری مس��تمر و دقیق می توان 
بخش زیادی از مشکلات موجود را حل کرد، هم اکنون 
نیز برخ��ی از خط��وط حمل ونقل در شهرس��تان های 
جنوبی اس��تان ب��ا هزینه ای محدود قاب��ل بهره برداری 

هستند.
معتمدیان با اشاره به ظرفیت های فنی و مدیریتی 
اس��تان در زمینه حمل ونقل، گفت: با همراهی مجلس 
و دول��ت، بای��د راهکارهای اجرای��ی را در چند مرحله 
کوتاه م��دت و بلندمدت جمع بندی کنی��م تا هم زمان 
ب��ا اقدامات ش��هرداری تهران، بتوانیم پاس��خ گوی نیاز 

شهروندان باشیم.
 براس��اس گزارش اس��تانداری تهران، وی در پایان 
با تاکید بر برگزاری منظم جلس��ات این کارگروه عنوان 
کرد: دس��تگاه های اجرایی موظف ب��ه ارائه برنامه هایی 
هستند که در چارچوب قانون قابلیت اجرا داشته باشند 
و بای��د برای اج��رای دقیق و مؤثر قوانی��ن برنامه ریزی 

صورت گیرد.

وزیر صمت در مراسم روز ملی معدن عنوان کرد:

هماهنگی  با بانک مرکزی برای تسهیل 
سرمایه گذاری در بخش معدن

استاندار تهران تأکید کرد:

توسعه مترو در مناطق غربی استان تهران

بازنشس��تگان س��ازمان تامی��ن اجتماع��ی منتظر 
دریافت معوقات حقوقی مربوط به فروردین ماه هستند 
که طبق اعلام رس��می این سازمان، قرار است همزمان 
با حقوق خرداد به حس��اب آنان واریز ش��ود. این خبر 
می تواند بخش��ی از نگرانی های بازنشستگان را کاهش 

دهد و روند پرداخت حقوق را شفاف تر کند.
ب��ه گ��زارش دانش��جو، در روز های اخی��ر، حقوق 
اردیبهشت ماه بازنشستگان سازمان تامین اجتماعی با 
اعمال افزایش س��نواتی و مرحله دوم متناس��ب  سازی 
خرداد ماه در روز های ابتدایی خرداد صادر و در سامانه به حس��اب آنان واریز شد. همچنین، فیش های حقوقی 

رسمی سازمان تامین اجتماعی بارگذاری گردید.
بازنشستگان تحت پوشش تامین اجتماعی همچنان 
منتظر دریافت معوقات حقوقی مربوط به فروردین ماه 
هس��تند. س��ازمان تامین اجتماعی اعلام کرده که این 
معوقات همزمان با حقوق خرداد به حساب بازنشستگان 

واریز خواهد شد.
بازنشس��تگان درخواست دارند که فرآیند پرداخت 
حق��وق خرداد به روال س��ابق بازگ��ردد و واریزی ها از 
 روز بیس��تم ماه بر اساس ترتیب حروف الفبا آغاز گردد 

تا عدالت و نظم در پرداخت ها رعایت شود.

 پرداخت معوقات فروردین سازمان بازنشستگی
 با حقوق خرداد


